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Karlskoga Budoklubb 

Styrelsemöte 2025-01-12 

Närvarande 
Jan Hellqvist, Christian Hoffstedt, Mats Werf, Daniel Berndt, Simon Barrestål, Per Eriksson, Frank Wartig, 
Anna Lindau 

1.   Mötets öppnande 
Ordförande Jan Hellqvist öppnade mötet. 

2.   Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes.  

3.   Kassörens rapport och ekonomi 

● Klubbens har inte längre någon “skuld” till sektionerna. 
 

● Totala tillgångar är just nu (250105) 152 402,71 varav 147 123,90 kr på PG-kontot och 5 278,81 kr på 
företagskontot.  
 

● Respektive sektions nuvarande (250105) tillgångar är  
○ BJJ, 43 202,05 kr 
○ JSJ, 18 202,70 kr 
○ Judo, 89 265,01 kr 
○ YSR, 7 486,54 kr 
○ Klubb, 21 807,78 kr 

  
● Avgifter i laget.se är uppdaterade för VT. 

 
● Frank ska kolla med Intersport om kickback-pengen.  

 
4.   Lokalen 

● Brandskydd, stående punkt för att se över brandskyddet i samband med varje styrelsemöte.  
○ Huvudtränaren är ansvarig för att räkna in att alla är ute ur lokalen vid brandlarm. Befintligt 

lapp med rutiner ska uppdateras. Janne uppdaterar dokumentationen. -kvarstår 
 

● Ärenden till kommunen.  
○ Alla ärenden togs upp på mötet i höstas (6/11), men ingen återkoppling från kommunen har 

ännu givits. Nya kommentarer:  
■ I solskyddsfrågan - vi ska ta in offerter på både fasta och rörliga solskydd. Frank ska 

prata med Karlskoga Solskydd.  
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■ Janne ska skicka ytterligare ett mejl till kommunen om repklättringskroken. 

Pågående ärenden till kommunen (stående punkter): 
○ Förråd för mattor. Behövs innan vi köper in nya mattor. Vi behöver nya för att kunna ha vår 

tävlingsverksamhet (pokaljakten). Tre ytor ska kunna erbjudas samtidigt under tävling, just nu 
har vi två. Förrådet behöver inte vara i samma hus som klubben. -kvarstår 

○ Solskydd på östra sidan önskas. Ett öppningsbart fönster är önskvärt.-kvarstår 
○ Att ta över Innebandyns nuvarande Kansli. -kvarstår 
○ Städning av herrarnas och tjejernas omklädningsrum samt korridoren utanför dessa. -kvarstår 
○ Repklättringskrok i taket. Vi har fått detta godkänt men ej vidare återkoppling. -kvarstår 

 
● Frank har en låne-TV på klubben som står till allas förfogande.  

 
● Folkhögskolans tankar om att bygga ny Dojo. Samtal förra veckan med rektorn på skolan. Diskussioner 

med KIG, som hyr skolans lokaler och har kontrakt som sträcker sig till oktober. Intentionen är att 
bygga, men det kommer gissningsvis inte att ske i år.  
 

● Budoklubbens gym. Motivation/inspiration: Blir gymmet fint kan det bli mer attraktivt att träna där. 
Styrketräning kan ingå i judoträningen när ungdomarna blivit äldre. Även rehabmöjligheter. Många 
BJJ-klubbar har ett gym. 

○ De större maskinerna ska forslas bort. Skivstången behåller vi. Tord önskar byta ut en benpress. 
Fixa en hylla/viktställ att lägga de fria vikterna på. 

○ Inköp av en assault bike önskas, offert på ca 7000 kr. -kvarstår 
○ Nordic Fighter kan ge förslag på hur ytan kan formas, de har gjort gymmet på Folkhögskolan. 

Har fått in en offert med ritning som vi kollade på under dagens möte. Ser bra ut, men offerten 
var över vår budget på 100 000 kr. Styrelsen diskuterar att vi i alla fall kan lägga grunden för ett 
nytt gym, med bra gummimattor och måla om. Kan vi sälja något av nuvarande utrustning? 
Förmodligen inte så stor inkomstkälla. Christian forskar och återkopplar. -kvarstår 

○ Nytt år nu och nya möjligheter att söka stöd hos olika aktörer.  
 

● Funderingar kring att flytta fotografierna och flaggorna i dojon till österväggen. Tord tar över fixandet 
med fotografierna. Angående nya flaggor - bomullsflaggor är av bättre kvalitet och utseende, blir ett 
mer hållbart val och därför ett bättre inköp än syntetflaggor, trots den stora prisskillnaden. Svensk, 
Japansk, Brasiliansk flagga. Janne och Christian köper in flaggor tillsammans.  
 

● Franks bidragsstöd för nya mattor. Tyvärrr inget bidrag 2024. Han kommer ansöka igen 2025. 
 

● Fortsätt påminna om städning på toalett och i entrén. -stående punkt 
○ Städrutinen behöver utvidgas till att inkludera toaletten. Ansvarig instruktör städar toaletten 

ELLER delegerar/påminner. Uppmaning om att gå direkt till ansvarig person i fråga vid glömd 
städning.  
 



 

Karlskoga Budoklubb Ärende: Sida 3 av 6 

www.kgabudo.org Styrelsemöte 2025-01-12 

_______________________________________________________________________________ 

● Förrådet är nu omorganiserat. Mattorna flyttade dit från gymmet. Vi önskar att alla hjälps åt att hålla det 
snyggt där inne. Vidare lösningar på utrymmet önskas, såsom mattförråd, flytta hyllor. Daniel önskar 
gärna ett skåp till JSJ:s redskap. Christian ska prata med rektorn på Folkhögskolan angående 
mattförråd, han verkar positiv till det.  

5.   System, hemsida och sociala medier 
● Närvarorapportering upp till 25 års ålder, viktigt att komma ihåg att rapportera! -stående punk 

 
● Årsrapporter ska nu göras på IdrottOnline. 

 
● Laget.se & IdrottOnline.  

○ IdrottOnline kommer att försvinna och bytas ut under 2025/2026.  
 

● Simon ser över Visma + laget. Kanske aktuellt till våren. -kvarstår 

6.   Nycklar 
● Nycklar och taggar registreras på laget.se och administreras av ansvarig sektionsledare. 

 
● Janne är kontaktansvarig mot kommunen. 

 
● Christian har uppdaterat taggar gentemot kommunen, stängt av döda taggar. Finns nu en ny lista som 

kommunen har en kopia av. Är inlagt i medlemsregistret på laget.se. -klart 

7.   Bevakning, drogpolicy och sexuella trakasserier, utdrag belastningsregister. 
● Inget att rapportera. 

 
● Belastningsregistret -stående punkt.  

○ Utdrag ur belastningsregistret uppvisas för ansvarig sektionsledare som registrerar i laget.se. 
Sektionsledare får uppvisa utdrag ur belastningsregistret till ordförande vid styrelsemöte. 

○ Alla instruktörer ska visa upp till årsmötet. 

8.   Ju Shin Jutsu 

● 3 stycken träningsdagar i Katrineholm strax före och under julhelgen som medlemmar från sektionen 
deltog på. 
 

● Terminstart nästa vecka både för fallträning för seniorer och ordinarie träningen. Startar med öppet hus. 
 

● Instruktörsutbildning för Daniel och Simon 25:e-26:e januari. 
 

● Stilläger i Karlskoga Budoklubbs lokaler 22:e-23:e februari. Bokat aktivitet i laget.se. 
 

http://laget.se/
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● Danläger i Örebro och stilläger i Vingåker under våren. 
 

● Stilrådsmöte med träning lördagen 5:e april. Bokat aktivitet i laget.se. 

9.   Judo 
● Judosektionen har genomfört Pokaljakten i Karlskoga med nästan 100 deltagare. Stor succé av eventet 

med beröm från distriktsstyrelsen. 
 

● Terminen avslutades med ett graderingstillfälle och gemensamt barn & förälderträning som alltid är en 
favorit hos barnen. 
 

● För kommande termin ändrar Judosektion sina träningstider och indelning av grupperna. Grupperna 
indelas i framtiden efter ålder, inte efter kunskap: 
Lilla Gruppen: 6-8 år 
Mellangruppen: 9-13 år 
Ungdom & Vuxengrupp: 14 - 99 år 
 

● Träningstider kommer att vara: 
○ Måndagar: 

Kl. 17:00 - 18:00 Mellangruppen 
Kl. 18:15 - 19:45 Ungdom &amp; Vuxengruppen 

○ Onsdagar: 
Kl. 17:00 - 18:00 Lilla Gruppen 
Kl. 18:15 - 19:15 Mellangruppen 
Kl. 19:30 - 21:00 Ungdom & Vuxengruppen 

● Fredagar: 
Kl. 17:00 - 18:00 Öppen Matta för Ungdom & Vuxen (Minst gult bälte!) 

 
● Judosektionen vill tacka alla medlemmar för fortsatt stöd och ser fram emot kommande år 2025! 

10.  Gracie Barra 
● Den 15:e december har vi haft ett tjej- och kvinnoläger i BJJ. Totalt tränade 14 på passet och avslutades 

med gemensam lunch. Sektionen önskar genomföra åtminstone ett läger per år. 
 

● Under 2024 har medlemsantalet varit 53st. Detta fördelat enligt följande: Pojkar 15 Män 25 Flickor 5 
Kvinnor 8 75,5% män/pojkar och 24,5% kvinnor/flickor. 
 

● 15:e december fick Aston, Kevin och Loke mottaga grått/vitt bälte i BJJ av Aron Berge. 
 

● 18:e december fick Tommy Sandberg mottaga lila bälte i BJJ av Per Eriksson. 
 

● Terminsstart idag, 22 på mattan. 

http://laget.se/
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11.  Yagyu Shingan Ryu 
● Graderingar i december.  

 
● Videon med Jesse Enkamp kom ut för en vecka sedan. Många som hört av sig, mycket av positiv 

respons och intresse. Hoppas att det även kommer vara bra reklam för heltidsutbildningen. 

12.  Övrigt  
● Vi har arbetsgrupper sammansatta för stadgar, vision, verksamhetsidé och värdegrund. Styrelsen 

mail-korresponderar med varandra för att ha ett nytt utkast. -kvarstår 
 

● Styrelsen har diskuterat sektionernas träningstider. Gracie Barra uttrycker att de har för trångt i kapellet 
under måndagar och onsdagar. Fler pass på budoklubben önskas. Erbjuder att låta andra använda 
kapellet om de kan få tillgång till budoklubben. Gäller främst de tider som ligger 17:30 - 20. Judon har 
fullt med barn på sina pass och skulle också behöva fler pass. Till nästa årsmöte behöver vi se över detta 
mer ordentligt. Frank, Daniel och Christian har pratat ihop. Ingen annan lokal än kapellet finns från 
kommunens sida.  
 

● Enkät från RF-SISU Värmland kring hur könsfördelningen i styrelsen ser ut. Janne skickar in den. 
Önskar vi ett möte för att starta mer aktivt arbete kring detta i klubben i stort? Styrelsen diskuterar och 
väljer att inte prioritera detta just nu. 

○ Tjej- och kvinnolägret ett initiativ i denna riktning.  
○ Få ut info att alla deltagare samt föräldrar eller andra intresserade kan vara med på årsmöte och 

söka till styrelsens poster. 
 

● Motioner inkomna inför årsmötet gås igenom av styrelsen (dessa sätts upp med kallelsen i klubben till 
veckan) 

○ YSR:s utträde ur klubben och vad som görs med sektionskassan. 
○ Fördelning av LOK-stöd till sektionerna. Förslag: “att föreningsstämman beslutar att pengarna 

från LOK-stödet ska tilldelas de sektioner som tjänar in det.”.  
Styrelsen godkänner.  

○ Träningstider i Karlbergshallen. Förslag: "att föreningsstämman beslutar att träningstider i 
Karlbergshallen fördelas efter störst antal tränande medlemmar.”  
Styrelsen beslutar att skriva om motionen: 

■ Varje sektion ska få möjlighet till en primetime i veckan i klubblokalen. Diskussion 
kring träningstider följer. Hur kan man ändra om så att alla får plats och möjlighet att 
växa. Prat om att visa solidaritet till varandra och vad som blir rättvist eller inte. 
Sektionsledarna ska prata mer sinsemellan.  

○ Betalning av träningstider i Karlbergshallen. Förslag: “att föreningsstämman beslutar att 
träningstider i Karlbergshallen ska köpas av sektionerna för att täcka hyran av lokalen.”  

■ Diskussion kring möjligheter och utmaningar.  
Styrelsen beslutar att skriva om motionen 
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● Uppdatering av klubbens stadgar. Styrelsen går gemensamt igenom och reviderar ändringsförslag. 

13.  Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är Årsmötet den 9/2 kl. 18:00.  

 
14.  Mötets avslutande 

Ordförande förklarade mötet avslutat. 


